
Materská škola, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 28.02.2023 o 17:00 
Prítomní členovia: Slávka Feketeová, MBA, Bc. Margita Baligová, Ing. Soňa Gazdíková, Mgr. Alena 
Predáčová, Mgr. Martina Trošková,  Ing. Anna Palková, Alžbeta Spuchľáková, Ing. Ján Pullman, Ing. 
Juraj Gubáni 
Neprítomní členovia:, Monika Škovránková, Mgr. Dagmara AL-Khaldi Mičeková 
Prítomní hostia: Mgr. Marie Leginusová, riaditeľka MŠ 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roka 2022/2023, informácia 

o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu 

4. Správa o výsledku hospodárenia za rok 2022 
5. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
6. Záver 

Priebeh zasadnutia: 
1. Otvorenie 

Predseda rady školy Ing. Ján Pullman privítal prítomných členov rady a pani riaditeľku na 
zasadnutí rady školy a otvoril zasadnutie rady. 

 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenia z predchádzajúcich 2 zasadnutí (z riadneho a aj mimoriadneho) sa splnili. Správa 
o výchovno-vzdelávacej činnosti bola zverejnená na stránke MŠ. Zápisnice 
z predchádzajúcich 2 zasadnutí RŠ boli zverejnené na stránke školy.  
MŠ má novú doménu a stránku – https://www.mssenecfandlyho.sk/ 
Podstránka o RŠ - https://www.mssenecfandlyho.sk/rada-skoly/ 
K dizajnu stránky mali niektorí členovia pripomienky – išlo hlavne o font a to, že všetok text 
je písaný kapitálkami (veľkými písmenami). 
 
 
 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roka 
2022/2023, informácia o pedagogicko-organizačnom a matieriálno-
technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  



Členom rady bol zaslaný pomerne obsiahly materiál k tomu bodu, ktorý pani riaditeľka 
odprezentovala. Veľká chorobnosť detí aj tento polrok ovplyvnila prevádzku MŠ, dokonca 
bola prevádzka aj prerušená. Čo sa týka vzdelávacej činnosti, u detí sa opakujú stále tie isté 
problémy – poruchy pozornosti, zlá výslovnosť a komunikačná schopnosť. 
V MŠ prebieha bohatá krúžková činnosť. Deti navštevovali aj divadelné a hudobné 
predstavenia.  
V spolupráci s TENENET prebiha sa v priestroch MŠ logopedická poradňa. Deti navštevujú 
ZUŠ a matematický krúžok Kid Genius. 
Stále prebieha projekt Zelená škola. V mesiaci marec začina predplavecká príprava v X-
bionic v Šamoríne. Rovnako v marci začína aj športová príprava. 
 

 
Uznesenie 01/2023: Rada školy berie predložené vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích 
výsledkov a informáciu o zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu na vedomie. 
 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
4. Správa o výsledku hospodárenia za rok 2022 

Pani riaditeľka predstavila výsledky hospodárenia za rok 2022. Požiadavky MŠ boli 
zriaďovateľom dofinancované. Negatívom sú nevyčerpané prostriedky na výchovu 
a vzdelávanie pre predškolákov, nie sú totiž určené na kapitálové výdavky a je preto 
problém zaobstarať finančne náročnejšie didaktické prostriedky alebo extérierové zostavy. 

 
Uznesenie 02/2023: Rada školy berie predloženú správu o výsledkoch hospodárenia za rok 
2022 na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
 

 
5. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 

Prebehla diskusia na tieto témy: 
- Budúcnosť elokovaného pracoviska MŠ v Hurbanovej Vsi – rokovania stále 

prebiehajú. Momentálne to vyzerá tak, že elokované pracovisku bude súčasťou MŠ 
aj v nasledujúcom školskom roku. 

- Rekonštrukcia bleskozvodov – je potrebná kompletná rekonštrukcia, požiadavka 
bola predložená zriaďovateľovi. 

- Pretrvávajúce problémy s internetovým pripojením – napriek prísľubom problém nie 
je vyriešený. 

- Spolupráca so zriaďovateľom – od decembra 2022 je komunikácia a spolupráca 
s útvarom školstva na oveľa lepšej úrovni.  

 
 



6. Záver 

Na záver sa predseda rady školy poďakoval prítomným členom rady a hosťom za účasť 
a konštruktívnu diskusiu k jednotlivým bodom. Zasadnutie sa o 18:15 skončilo. 

 
V Senci dňa 05.03.2023 

 

Predseda RŠ: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 
 
 
 
Zápisnicu overila: Mgr. Alena Predáčová   podpis: ______________________________ 
 


